



**Bye-Bye Combustion Engine** - this melodic electrotrack celebrates the end of old school mobility. No more road noise. Peace and quiet in the towns and villages and in the countryside. And clean air at last!

**Andreas Baaden** lived for a long time in the small German town of Beverungen in the Weserbergland. The recording of the road noise was made there on a busy Friday afternoon. Large lorries, cars and motorbikes crowded the main street. People squeezed along the narrow edge of the road. What a wrong concept of a liveable city!

**Bye-Bye Combustion Engine** (Tschüss Verbrennungsmotor) – dieser melodische Electrotrack feiert das Ende der "old school" Mobilität. Kein Straßenlärm mehr, Ruhe in den Städten und Dörfern und in der Landschaft. Und endlich saubere Luft!

**Andreas Baaden** lebte lange in der kleinen deutschen Stadt Beverungen im Weserbergland. Die Aufnahme des Straßenlärms wurde dort an einem verkehrsreichen Freitagnachmittag gemacht. Große Lastwagen, Autos und Motorräder besetzten die Hauptstraße. Die Menschen drängten sich am schmalen Straßenrand. Was für eine falsche Vorstellung von einer lebenswerten Stadt!

[www.andreasbaaden.de](http://www.andreasbaaden.de)

[www.facebook.com/abaaden](https://www.facebook.com/abaaden)

<https://andreasbaaden.bandcamp.com>